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ZITTINGSVERSLAG 
 
1. SECRETARIAAT - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad 22 april 2024 - goedgekeurd  
 
2. SECRETARIAAT - Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen - 

kennisgenomen  
 
Bespreking 
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal – Liberaal): “Ik zag in de opvolgingslijst het onderzoek naar een 
automaat staan in de werf. Was is de stand van zaken?” 
Mevr. K. Krekels (N-VA) geeft aan dat dit inderdaad op het college van burgemeester en schepenen 
geagendeerd is geweest. Er werd beslist om geen automaat te plaatsen omdat de periode tussen 
nu en oktober, wanneer er een nieuwe uitbater komt, te kort is. In de samenwerkingsovereenkomst 
met de uitbater staat dat er geen dranken verkrijgbaar zijn in het gebouw via een automaat. Dit is 
met de bedoeling dat mensen iets in de brasserie zouden gaan drinken. Vermits de 
drankenautomaat er maar een korte periode zou staan, is dit niet interessant voor de aanbieder. De 
contracten voor drankenautomaten zijn steeds met een minimumperiode. Omdat deze 
minimumperiode niet gegarandeerd kon worden is er besloten geen drankenautomaat te plaatsen.  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) vult aan dat er op het college van burgemeester en schepenen 
vervolgens werd besproken of het mogelijk zou zijn om met een ‘honesty bar’ te werken. Er zal 
contact worden gelegd met een van de lokale uitbaters van de markt.  
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal – Liberaal) vraagt om de piste van de ‘honesty bar’ te 
onderzoeken. Ze hoopt dat er kandidaten zijn in het kader van de heropstart in oktober. Ze vraagt of 
er met de kandidaten die er nu zijn zeker opgestart zal kunnen worden in oktober.  
Mevr. K. Krekels (N-VA) verduidelijkt dat er een bestek is uitgeschreven, en dat dit een nog lopende 
procedure is. Oktober is de timing die vooropgesteld is geweest. De ‘honesty bar’ zal verder 
onderzocht worden.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt of de brasserie gedurende de hele zomer gesloten blijft. 
Mevr. K. Krekels (N-VA) bevestigt dit.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) geeft aan dat ze dit niet begrijpt. 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) verduidelijkt dat de brasserie dicht zal blijven omdat er een gerechtelijke 
procedure loopt waardoor de brasserie niet zomaar in gebruik kan worden genomen. Er is wel het 
voorstel van de uitbater van een drankenwagen die bereid was om daar te gaan staan op dinsdag 
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en gebruik te maken van het terras. Dit is gezelliger voor mensen die naar de markt gaan. Dit is 
toegestaan en zal gebeuren.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) vraagt of er al verdere informatie is over de SwimCube.  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat er nog geen verdere informatie is over de 
SwimCube. De scholen mogen alle uren die zij wensen doorgeven, en op basis daarvan zal er aan 
de slag worden gegaan om deze uren in te plannen bij Sportoase. Op dit moment is er nog geen 
enkele indicatie dat er een tekort aan zwemuren zou zijn.  
 
3. SECRETARIAAT - Verzoekschrift Jos Vanderhoven over vergaderingen Raad voor 

cultuurbeleid - goedgekeurd  
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) is van mening dat men tevreden mag zijn dat inwoners zich inzetten voor 
adviesraden en verenigingen in het algemeen. Er moet dan ook wel een drankje gegeven kunnen 
worden.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft mee dat adviesraden elk jaar 1000 euro subsidie krijgen voor hun 
werking. Het lijkt hem dat ze deze paar euro’s dan toch kunnen betalen. Individuele leden moeten 
niet bijdragen, dit kan uit de kassa van de adviesraad zelf komen.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft aan dat hij tevreden is met het engagement van de inwoners. 
Dhr. D. Bauwens (N-VA) is uiteraard ook tevreden met het engagement van de inwoners, en dit 
wordt gehonoreerd met een subsidie van 1000 euro.  
 
4. SECRETARIAAT - Kerkfabriek Sint-Guibertus - Jaarrekening 2023 - kennisgenomen  
 
5. FINANCIËLE ZAKEN - Jaarrekening 2023 gemeente en OCMW - goedgekeurd  
 
6. FINANCIËLE ZAKEN - Jaarrekening 2023 AGB - goedgekeurd  
 
7. FINANCIËLE ZAKEN - Aanpassing prijssubsidiereglement 2024 - goedgekeurd  
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) veronderstelt dat de prijs niet vermenigvuldigd wordt met factor 20,75 en 
vraagt technische verduidelijking.  
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) verduidelijkt dat het AGB een Autonoom Gemeentelijk Bedrijf is. 
Het gebruikt dus de inkomsten die zij heeft uit de vertoningen en activiteiten die er plaatsvinden. Het 
is een bedrijf dat verlies draait. Het gebouw, de infrastructuur en het onderhoud worden 
gecompenseerd door de gemeente. Elk jaar is deze compensatie anders omdat er een inschatting 
gemaakt moet worden van het succes van de  programmatie, en de eventuele kosten die er zouden 
zijn. Het lokaal bestuur laat zich hierin begeleiden en zo wordt er tot deze berekening gekomen. Er 
mogen ook niet te veel subsidies van de gemeente aan het AGB gegeven worden, want dan gaat 
het bedrijf winst maken. Op winst moeten belastingen betaald worden, wat niet de bedoeling is.  
Mevr. M. Struyf (CD&V) vraagt wat er gebeurt voor mensen met een beperkt inkomen, en of de prijs 
voor hen met dezelfde factor omhooggaat. 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat het hier om een louter fiscale aangelegenheid 
gaat. Dit heeft geen invloed op de tarieven die op de programmatie staan. De tarieven worden niet 
verhoogd voor de inwoners, het gaat zuiver om een geldtransfer van de gemeente naar het AGB om 
het AGB break-even te laten draaien. Hij geeft mee dat er inderdaad betreffende de prijzen een 
differentiatie is in de tarieven tussen gewone tarieven en de UIT-pas met verlaagde tarieven. 
 
8. Patrimonium - Dakwerken dorpshuis - MJOP 2023 - lastvoorwaarden en gunningswijze - 

goedgekeurd  
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9. GRONDGEBIEDSZAKEN - Aanstellen aannemer voor de opdracht heraanleg voet- en 
fietspaden en herinrichting schoolomgeving - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 
goedgekeurd  

 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) hoopt dat hier snel werk van wordt gemaakt omdat sommige voetpaden er 
slecht bijliggen. Voor een persoon zonder beperking is er geen probleem, maar voor mensen met 
een rollator, rolstoel of kinderwagen is dit wel een probleem. Op sommige plaatsen moeten 
rolstoelgebruikers op de openbare weg omdat ze niet op het voetpad geraken. Hij heeft het een 
aantal weken geleden zelf ervaren door een wandeling door het dorp met rolstoelgebruikers, dit is 
niet evident. Hij stelt voor ook advies te vragen aan de Welzijnsraad over deze problematiek. De 
gemeente wil inzetten op inclusie, en hierbij is toegankelijkheid een prioriteit.  
 
10. Openbare werken - Weg- en rioleringswerken Elzendreef en Dwarsdreef - 

Samenwerkingsakkoord met Pidpa - goedgekeurd  
 
11. Patrimonium - Affectatie tot openbaar domein van gemeentelijke gronden op 

Schildestrand - goedgekeurd  
 
Bespreking 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) geeft aan dat de informatie waarover zij beschikt aangeeft dat de 
betrokkenen van deze percelen niet geïnformeerd zijn over dit voornemen. Het blijkt dat er voor 
sommige van deze percelen rechtszaken lopende zijn. Er wordt een argumentatie gegeven van Wet 
houdende Boek 3 "Goederen" van het Burgerlijk Wetboek, een vrij recente nieuwe wetgeving. Ze is 
van mening dat zolang er geen uitspraak is gedaan door de bevoegde vrederechter, er niet over het 
agendapunt beslist kan worden. Ze vraagt om het agendapunt te verdagen in afwachting van de 
uitspraken van de vrederechter. 
Dhr. P. Mendonck (N-VA) legt uit dat er geen dagvaardingen of verzoekschriften zijn ingediend. 
Deze zaken komen onmiddellijk naar het college van burgemeester en schepenen ter kennisgeving. 
Wanneer er kennis wordt genomen van de dagvaarding beslist het college van burgemeester en 
schepenen welke positie wordt ingenomen, en of er al dan niet een advocaat moet worden 
aangesteld.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt om het agendapunt te verdagen zodat deze documenten 
voorgelegd kunnen worden. Ze geeft aan dat ze hierover gecontacteerd is geweest. Ze is van 
mening dat één maand uitstel geen verschil zal maken in dit dossier. Ze zal zelf de nodige 
verzoekschriften opvragen.  
Dhr. P. Mendonck (N-VA) verduidelijkt dat het gaat over gronden die zijn aangekocht. Deze 
aankoop is volledig afgerond en op de gemeenteraad goedgekeurd. De verkoop heeft 
plaatsgevonden. Om deze reden ziet hij het nut van de vraag om uitstel niet in.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) vraagt om het agendapunt één maand uit te stellen om dit te 
bekijken. Ze heeft ook gevraagd om de gegevens en verzoekschriften aan haar te bezorgen. Ze 
vraagt om het agendapunt uit te stellen naar de gemeenteraad van juni om het dossier grondig te 
bekijken.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) stelt een andere werkwijze voor. Het merendeel van de gronden is wel 
correct, daarom stelt hij voor het verzoek om te keren. Hij stelt voor om dit agendapunt goed te 
keuren, en vervolgens te onderzoeken waar er eventueel stukken percelen met een conflict zijn. 
Deze conflicten kunnen dan een volgende gemeenteraad worden teruggedraaid. Indien het 
agendapunt wordt uitgesteld lopen enkele zaken vast. Hij geeft aan dat dit effectief bekeken zal 
worden, en is van mening dat dit een mooi alternatief is.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) is van mening dat er geschermd wordt met verjaringstermijnen op 
basis van het nieuwe Wetboek. Het zou getuigen van ordentelijk beleid om dit agendapunt één 
maand uit te stellen. Indien er geen problemen zijn dan is het goed. Indien er wel problemen zijn, 
dan is er de gelegenheid dit uit te klaren. Dit is beter dan vandaag iets te stemmen en dit volgende 
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maand te moeten omkeren. Ze roept op om het agendapunt een maand uit te stellen, dit zal de 
verjaringstermijn niet beïnvloeden, en met een degelijk dossier naar de gemeenteraad te komen.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) geeft aan dat hij een voorstel heeft gemaakt. Het opnieuw stemmen zou 
alleen gaan over enkele zaken en indien er effectief problemen zouden zijn. Tot op heden is er geen 
weet van problemen. Hij is van mening dat het jammer is dat dit nu pas naar boven komt. Dit komt 
nu pas tijdens de gemeenteraad aan het licht. Hij stelt nu een praktische, efficiënte oplossing voor 
om het agendapunt goed te keuren en eventueel nadien een rechtzetting uit te voeren.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) deelt de mening niet dat dit efficiënter zou zijn.  
Mevr. Y. Avontroodt (Lokaal – Liberaal) geeft aan dat het agendapunt het voordeel heeft dat het een 
oplijsting is van een aantal dossiers. Dhr. D. Bauwens (N-VA) heeft een voorstel geformuleerd. 
Moesten er administratieve fouten inzitten dan zullen ze nu aan het licht komen. Ze legt het voorstel 
ter stemming zoals dhr. D. Bauwens (N-VA) het geformuleerd heeft. Zaken die administratief niet 
juist zijn zullen opnieuw ter stemming worden voorgelegd. 
Mevr. M. Struyf (CD&V) stelt dat ze ook werd overvallen door de informatie en is van mening dat dit 
op voorhand ingediend had kunnen worden. Ze geeft aan dat ze zich zal onthouden omdat 
Schildestrand een belangrijk dossier is, en omdat het belangrijk is dat dit goed wordt onderzocht.  
 
12. Patrimonium - Aankoop - Friedadreef 15 - 2024_03 - goedgekeurd  
 
13. Patrimonium - Aankoop - Friedadreef 70 en perceel 417N15 - 2023/08 - goedgekeurd  
 
14. Ruimte - Omgeving - De Rest 36 - het slopen van de bestaande constructies en 

verhardingen, het bouwen van een nieuwe ééngezinswoning met verhardingen en het 
rooien van bomen - zaak van de wegen - OMG 2023/666 - goedgekeurd  

 
15. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Evaluatie beheersovereenkomst AGB-gemeente - 

goedgekeurd  
 
16. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Reglement kunstwedstrijd anti-discriminatie - 

goedgekeurd  
 
Bespreking 
Mevr. M. Struyf (CD&V) is van mening dat het regenboogzebrapad, wat een iconisch en herkenbaar 
gegeven is, een gemiste kans is. Een kunstwerk is prachtig en goed gemotiveerd, maar de 
symboliek achter het regenboogzebrapad wordt gemist. 
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) geeft aan dat het nut van dit agendapunt op de gemeenteraad haar 
ontgaat. Er zijn niet veel problemen rond discriminatie in de gemeente, integendeel. Het 
regenboogzebrapad heeft geen meerderheid gehaald. Er zijn al twee regenboogbanken. Ze vraagt 
zich af of het zinvol is om hiervoor een reglement op te stellen en financiële middelen vrij te maken. 
De bedoeling hiervan ontgaat haar. 
Mevr. K. Krekels (N-VA) geeft aan dat het een gedeeld project is met schepen van welzijn mevr. M. 
Van Alphen (Lokaal – Liberaal). Zij waren van mening dat met het zebrapad een beperkte doelgroep 
bereikt werd, en wilden een boodschap brengen voor een bredere doelgroep. Er werd één 
regenboogbank geplaatst die de gemeente rondreist. Zo zal ze op verschillende plaatsen zichtbaar 
zijn. Op deze manier wordt deze bepaalde kerngroep in de gemeente bereikt. Ze is van mening dat 
dit al een sterk beeld is. In de gemeenteraad is er de oefening gemaakt om nog iets breder rond 
discriminatie in het algemeen uit te werken voor alle minderheden die soms vergeten worden. Er is 
besloten om een kunstwerk in de gemeente te brengen die toont dat alle doelgroepen welkom zijn in 
Schilde. Dit is het besluit dat het college van burgemeester en schepenen genomen heeft om een 
antwoord te geven dat breder gaat dan de LBGTQ+-gemeenschap.  
Mevr. V. Van Genechten (Lokaal – Liberaal) is verbaasd over de opmerking over het nut van dit 
agendapunt. In dit soort tijden waarin haat overal zit is er de schrik om af te glijden naar foute 
waarden en normen. In dit soort tijden is het belangrijk om als gemeente aan te geven dat het lokaal 
bestuur tegen alle soorten van discriminatie is. Het gaat om ‘iedereen welkom’. Vandaag wordt er 
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ook veel online gepest, er zijn allerlei problemen. Iedereen moet zichzelf kunnen en mogen zijn. Om 
deze reden is een actie als dit kunstwerk prachtig, moet dit ondersteund worden, en is dit nooit 
verloren geld. De lokale kunstenaars mogen hier aan meewerken waardoor de eigen lokale 
kunstenaars en de lokale economie worden ondersteund.  
Mevr. M. Van Alphen (Lokaal – Liberaal) gaat hiermee akkoord. Ze is van mening dat het anti-
discriminatiedebat in de gemeenteraad in alle openheid is gevoerd. Ze is blij dat er eindelijk geland 
is op een inclusieverhaal voor iedereen. Het lokaal bestuur wil dat Schilde een hartverwarmende 
gemeente is waar iedereen zich thuis voelt, en zeker ook de regenbooggemeenschap. Afgelopen 
week verscheen er in de kranten hoe moeilijk het soms nog is voor deze mensen om zich te uiten. 
Ze is blij met dit resultaat van het anti-discriminatieproject.  
Mevr. M. Dillen (Vlaams Belang) geeft aan dat ze een voorstander is van het bestrijden van alle 
vormen van discriminatie. Het klopt ook dat een aantal mensen die behoren tot de LBGTQ+-
gemeenschap het nog steeds moeilijk hebben. Dit is onaanvaardbaar in de maatschappij. Ze stelt 
toch de vraag of het nodig is om hier kunstwerken, middelen voor vrij te maken. Er zijn te weinig 
sociale woningen in de gemeente, ook op het vlak van kinderopvang en betaalbaar wonen is er nog 
werk nodig. Is het dan echt nodig om hiervoor nu een reglement te voorzien en een kunstwerk te 
maken? De financiële middelen zijn beperkt, en er zijn andere prioriteiten.  
Mevr. K. Krekels (N-VA) bevestigt dat de noden die werden aangegeven er inderdaad zijn, en dat 
hier als lokaal bestuur een antwoord op wordt gegeven. Er is een financiering, een meerjarenplan 
en het sociaal huis. Er kan nog meer sociale huisvesting gebruikt worden, en daar zijn ook plannen 
voor. Het lokaal bestuur is hier wel mee begaan. Binnen het meerjarenplan wordt jaarlijks een klein 
bedrag opzijgelegd om ook kunst in de gemeente te brengen. Het lokaal bestuur vindt 
kunstbeleving, ontspanning en cultuur een belangrijk gegeven. Elk jaar wordt een klein bedrag 
gespaard. Hierdoor zit er nu 50.000 euro in de spaarpot om aan kunst te besteden. Nu is er 
besloten om 15.000 euro aan dit kunstwerk te besteden. Dit is waardevol omdat de lokale 
kunstenaars hier iets mee kunnen bereiken, en er zo ook draagvlak wordt gecreëerd voor het 
onderwerp van het kunstwerk. Als er een kunstwerk geplaatst wordt in de gemeente, is het een win-
winsituatie dat dit meteen aan een belangrijk onderwerp als dit besteed kan worden.  
 
17. VRIJE TIJD EN WELZIJNSZAKEN - Naamsverandering 'gehandicaptenraad' - 

goedgekeurd  
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) besluit dat het hier om een samenwerking gaat tussen verschillende 
instanties die welzijnsinitiatieven ondersteunen en bevorderen. Hij wenst de initiatiefnemers van de 
buurt, die de basis vormen van deze raad, proficiat. Verder merkt hij op dat in de statuten de 
‘ideologische’ redenen tweemaal vermeld worden. Het is een mooi initiatief dat ook inclusie 
aantoont. 
Mevr. M. Van Alphen (Lokaal – Liberaal) is tevreden dat hij het initiatief blij tegemoetziet. Het was al 
een tijd een vraag vanuit de mindervalideraad zelf om naar een ruimer project te gaan. Ze is blij om 
dit vandaag te kunnen doen. 
 
18. Sport - Bouw nieuwe sporthal - stand van zaken potentiële locaties en high-level 

kostenramingen - goedgekeurd  
 
Bespreking 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) was verbaasd om een artikel te zien verschijnen in de pers terwijl er nog 
geen officiële goedkeuring was van de gemeenteraad. De fractie van CD&V zal het dossier 
principieel goedkeuren. Er is al veel tijd aan het dossier verloren gegaan. De gemeente was de 
verkoopovereenkomst aan de Kasteeldreef met de school niet nagekomen. Dit is genuanceerder 
dan wat in de pers is verschenen. Ondertussen is het prijskaartje bijna verdubbeld. Dit kost de 
belastingbetaler vijf miljoen euro extra. Er moet vooruit gewerkt worden. Hij is vooral voor de 
sportclubs tevreden dat er hoop is voor een nieuwe sporthal. Het is de taak van het lokaal bestuur 
om een doorstart te maken in het dossier van de sporthal. Hij hoopt dat de sporthal snel en zonder 
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veel obstakels kan worden gerealiseerd. De samenwerking met KSK wordt ondersteund. Hij is van 
mening dat sportclubs door samenwerking zich kunnen versterken. Dhr. H. Hanssen (CD&V) 
herinnert zich dat KSK vroeger had aangegeven het C-plein nodig te hebben. In 2011 werd deze 
site ook door een studiebureau niet weerhouden. Hij is verbaasd dat dit nu wel een mogelijkheid is. 
De duivenbond was bezorgd over hun lokaal, maar dit zullen ze wel kunnen behouden. Hij pleit voor 
de mobiliteit aan de toekomstige sporthal. Hij is van mening dat er hier ingegrepen zal moeten 
worden om de verkeersveiligheid te waarborgen en mensen te motiveren om met de fiets te komen. 
Hij geeft aan dat hij de piste van de Waterstraat altijd heeft ondersteund. Qua parking en mobiliteit is 
dit een goede keuze. Zeker in combinatie met het intergemeentelijk zwembad. Het zwembad is 
helaas niet weerhouden. Het zal de taak zijn van de komende bestuursploeg om hier constructief 
aan te blijven meewerken. 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) is van mening dat het verlies aan tijd doordat de overeenkomst 
met GO niet is kunnen verzilverd worden aanvoelt als een verwijt naar de bestuursploeg van deze 
legislatuur. Hij herinnert zich dat de overeenkomst werd afgesloten aan het einde van de legislatuur 
2006-2012. Alles stond toen in de steigers klaar om de sporthal te realiseren. Nadien is er niet veel 
meer gebeurd met deze overeenkomst. Hij is dus ook van mening dat er zes jaar tijd is verloren, 
maar dat het huidige bestuur hier niet de oorzaak van is. De tweede nuance die dhr. O. Verhulst 
(Lokaal – Liberaal) wil maken zijn de bedragen. De bedragen zijn inderdaad hoger dan de 6,5 
miljoen die in de begroting is ingeschreven. De inschrijvingen die zijn binnengekomen rond site 
Zonnebos lagen ook al rond 10 miljoen euro. De cijfers waren dus toen ook al in deze grootorde. 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) sluit hiermee het verleden af en gaat verder over de toekomst. 
Het lokaal bestuur werd plots geconfronteerd met het feit dat er geen locatie meer was. Er is hard 
gewerkt om dit op te lossen. Er werden gelijktijdig twee sites onderzocht, site Schilmart en site 
Rozenhoek. Van site Rozenhoek is het lokaal bestuur eigenaar, van site Schilmart niet, maar daar 
zijn de contacten in de finale fase wat betreft een optieovereenkomst. De gemeenteraadscommissie 
heeft de keuze gemaakt dat site Rozenhoek de meest optimale site is, waar ook snelheid gemaakt 
kan worden. Om deze reden wordt dit vandaag als piste naar voor geschoven. De reden dat de 
voetbalsite nu naar boven komt en niet in 2011 is omwille van twee zaken: de fusie, en de beslissing 
tijdens deze legislatuur om in de site Molenakker te investeren. Er werd een masterplan opgemaakt 
om de sportcapaciteiten hier te verbeteren. Door deze puzzel te laten samenvallen werd een 
gesprek met de voetbalclub mogelijk en werd de site een mogelijkheid. De site is er dus gekomen 
door een duidelijk beeld neer te leggen hoe er geïnvesteerd gaat worden in sportinfrastructuur. Dhr. 
O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) vervolgt dat mobiliteit inderdaad een aandachtspunt is. Er zal 
bijkomend geïnvesteerd worden in de infrastructuur van de Rozenhoek om ook een fietspad aan te 
leggen. Er komt ook een veilig fietspad in de Schoolstraat en in de Oelegemsteenweg om voor een 
veilige fietsverbinding te kunnen zorgen. Er is een belangrijke verkeersas voor de bussen. Dit zijn de 
keuzes die vandaag zijn gemaakt. Er kan snelheid worden gemaakt. Er wordt aan de optie van site 
Schilmart verder gewerkt zodat er hierop teruggevallen kan worden wanneer er iets zou foutlopen 
met site Rozenhoek. 
Dhr. H. Hanssen (CD&V) geeft mee dat fractie CD&V tijdens de legislatuur van 2012-2018 niet 
alleen in de bestuursploeg zat. Hij hoopt dat er nu snel doorstart op de sites gemaakt kan worden. 
De sportclubs willen zo snel mogelijk een sporthal.  
Dhr. D. Bauwens (N-VA) is blij om dit agendapunt te kunnen voorleggen aan de gemeenteraad. 
Vandaag is het de bedoeling om een sporthal te realiseren op eigen grond, dit is een wezenlijk 
verschil met vorige keer waar het lokaal bestuur toen afhankelijk was van derden. Hij is tevreden dat 
er verder kan worden gegaan met het realiseren van een sportinfrastructuur.  
 
19. Wonen - Uittreden als aandeelhouder bij Woonhaven - goedgekeurd  
 
20. Wonen - Uittreden als aandeelhouder bij Woonkade Rupelstreek - goedgekeurd  
 
21. SECRETARIAAT - Pidpa - Algemene vergadering - 28 juni 2024 - goedgekeurd  
 
22. SECRETARIAAT - Igean MV - algemene vergadering - 20 juni 2024 - goedgekeurd  



7 
 

 

 
23. SECRETARIAAT - Igean DV - algemene vergadering - 20 juni 2024 - goedgekeurd  
 
24. SECRETARIAAT - Cipal - Algemene vergadering - 22 juni 2023 - goedgekeurd  
 
25. Mobiliteit - Bekommernis inwoners verkeersproblematiek (Hans Hanssen - CD&V) - Vraag 

om toelichting 
 
Vraag 
Via de inkomende post en uit de verslagen van het CBS vernemen wij dat er bij de inwoners 
bekommernis heerst over de verkeersveiligheid in hun straat of wijk. Het gaat vooral over 
overdreven snelheid en onveilige oversteekplaatsen. De inwoners stellen zelf maatregelen voor. 
Helaas constateren wij dat deze adviezen niet worden gevolgd door het CBS. In het verslag van 
CBS van 6 mei werden er 6 adviezen niet weerhouden. Ook in voorgaande verslagen vernemen wij 
hetzelfde.  
Onze vraag: Hoe gaat het CBS om met de beoordeling van deze aanvragen?  
Wat zijn de criteria voor het al dan niet ingaan op de voorstellen van de inwoners?  
 
Bespreking 
Dhr. O. Verhulst (Lokaal – Liberaal) deelt mee dat er per maand tientallen vragen of meldingen 
worden ingediend, met als meest voorkomende dat er te snel in een straat wordt gereden. Alle 
meldingen worden ernstig genomen en besproken in de verkeerscel. In de verkeerscel wordt er 
ingeschat welke infrastructurele maatregelen er desgevallend nodig zijn. Dit moet gecoördineerd 
aangepakt worden om een focus te kunnen houden. Tijdens legislatuur ligt de focus op 
schoolomgevingen enerzijds, en wijkomgevingen anderzijds. De meldingen worden wijk per wijk 
verzameld. Wanneer een wijk bekeken wordt, worden de meldingen er opnieuw bijgenomen. Zo zijn 
wijken Drijhoek, Moerstraat en Zonnebos aangepakt. De eerstvolgende wijk is Picardiën. Er wordt 
per wijk gekeken welke meldingen zijn binnengekomen, over welke gegevens er beschikt wordt, en 
zo wordt er een voorstel uitgewerkt. Vervolgens wordt er met de straat of omgeving getest, volgt er 
een bevraging, en wordt er vervolgens opnieuw getest om dan de aanpassingen te implementeren. 
Elke melding wordt bekeken, en als er dringende maatregelen nodig zijn zullen deze ook gebeuren. 
De beslissingen in het college van burgemeester en schepenen zijn niet dat er wordt beslist om er 
niet op in te gaan, maar meestal staat er geschreven om er voorlopig niet op in te gaan. Dit kan zijn 
omwille van twee redenen. Een eerste reden is dat het niet binnen de wijk valt die op dat moment 
aangepakt wordt. Een tweede reden kan zijn dat er nog verder geobjectiveerd moet worden. Een 
melding van te snel rijden is vaak een gevoel, en dit gevoel wordt geobjectiveerd. Elke melding krijgt 
redelijk snel een antwoord. Vaak wordt er beslist eerst metingen uit te voeren waardoor het lijkt dat 
er niet op een melding ingegaan wordt, maar er wordt wel op ingegaan op wijkniveau of er wordt 
individueel geobjectiveerd. Wijk per wijk worden de situaties aangepast. Het kan niet sneller 
gebeuren dan nu. De wijkgerichte aanpak kost tijd en middelen. Zo worden mobiliteitsissues goed 
aangepakt. Indien er een probleem individueel in een straat wordt aangepakt, is er een grote kans 
dat dit probleem gewoon verlegd wordt naar de straat ernaast.  
Dhr. H. Hanssen (CD&V) begrijpt dat er inderdaad soms een circulatieprobleem is. Hij begrijpt dat er 
niet plots overal bloembakken geplaatst kunnen worden. Ook op de vraag voor borden met 
spelende kinderen wordt niet ingegaan, en dit is een kleine maatregel. Dit geeft een signaal dat er 
aan gewerkt wordt. Signalisatie en visualisatie zijn belangrijk. Dit zijn eenvoudigere maatregelen. 
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